
Hallo, 

 

Ik zou graag een emailprocedure willen starten nu het wetsvoorstel voor het verstrekken van 

de eenmalige energietoeslag (36389) niet controversieel is verklaard. De nota naar aanleiding 

van het verslag is al binnen en gezien de toezeggingen die gedaan zijn aan deze groep 

huishoudens en studenten lijkt het mij goed om dit wetsvoorstel zo spoedig mogelijk te 

behandelen. Mijn verzoek is om dit wetsvoorstel aan te melden voor plenaire behandeling en 

het wetsvoorstel vervolgens zo spoedig mogelijk, dat wil zeggen volgende week, te 

agenderen. Ik hoop dat mijn collega's dit verzoek willen steunen.  

 

Ik hoop dat collega’s hier ook de noodzaak toe zien.  

 

Bedankt alvast. 

 

Met vriendelijke groet, 

Ceder, D.G.M. (Don) 

 


